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Zakończenie I turnusu
zgrupowania najmłodszych
siatkarzy w Żyrardowie. Turniej o
Nagrodę Dyrektora MOS i opinie
uczestników o obozie :)))
Dobiegło końca zimowe zgrupowanie najmłodszych
siatkarzy MOS-u Wola w Żyrardowie. Przedostatniego
dnia zgrupowania oprócz standardowych zajęć,
rozegrano Turniej o Nagrodę Dyrektora MOS Wola.

W turnieju wzięło udział 33 zawodników, zostali oni podzieleni
drogą losowania na 8 zespołów.  Wszystkie drużyny wybrały
sobie nazwy, pod którymi rywalizowały między sobą. Turniej
wyzwolił wielkie emocje, były okrzyki radości ale także trzeba
było przełknąć łzy pierwszych porażek. Najważniejsze, że
wszyscy najmłodsi siatkarze zdali swój pierwszy egzamin. Tak
naprawdę wszyscy uczestnicy byli zwycięzcami. W pierwszej
rundzie turnieju graliśmy systemem każdy z każdym,
natomiast druga runda to już system play-off. Turniej
obfitował w wiele ekscytujących akcji i pojedynczych zagrań.
Widać, że chłopcy solidnie przepracowali obóz i z pozytywną
energią wejdą w drugą część sezonu. Poniżej prezentujemy
końcową klasyfikację turnieju:

1 miejsce: VC Grube Kajaki (Sioćko Mikołaj, Gontarz Adam,
Wilgos Filip, Nafalski Stanisław i Kacprzak Jakub)



2 miejsce: FC Janutek (Drwięga Maciej, Sadlok-Lonc
Jeremiasz, Ślączko Jan, Mazurek Jakub)

3 miejsce: Gruszki i Guściki (Gusta Maciej, Gieruszka Marcel,
Wypchło Dawid, Kusy Maksym)

4 miejsce: Gruszki Jabłuszki (Borkowski Dawid, Skulimowski
Hubert, Gałko Max, Karpiński Tomasz)

5 miejsce: VC Zawodowcy (Pawlak Wojciech, Korodziejski
Karol, Lazar Maciej, Fac Łukasz)

6 miejsce: VC Smalce (Chodorowski Daniel, Klapczyński
Mikołaj, Mańturzyk Krystian, Joszczuk Oskar)

7 miejsce : Orki z Majorki (Frączyk Jan, Szewczyk Szymon,
Rudnicki Teo, Dąbrowski Bartosz)

8 miejsce: VC Baśka (Wilczewski Antoni, Tober Bartosz,
Kobuszewski Mikołaj, Chrulski Mateusz).

Wszystkim chłopcom gratulujemy.

Oprócz turnieju głównego trenerzy wykonali pomiary
antropometryczne w swoich grupach, a wieczorem basen, 
gry planszowe i kręgle.

Na sam koniec chłopcy w kilku zdaniach podsumowali obóz,
napisali co się podobało, a co nie……Zapraszamy do lektury
(tekst oryginalny) J.

„Podczas obozu podobało mi się wiele rzeczy. Jedną z nich
było to że na kolację i śniadanie był szwedzki stół.
Urozmaiceniem na kolacjach były dodatki w postaci np.
jajecznicy. Ogromnym plusem obozu jest basen i kręgielnia.
Podobało mi się również, że na obiad pojawiły się owoce.
Dyrektor i trenerzy byli bardzo mili. Treningi były ciężkie, ale
tego się spodziewałem. Najbardziej mi się podobało, że nie
trzeba było kupować wody. Posiłki były bardzo duże i to mi
się nie podobało, bo trenerzy kazali jeść zawsze całą
surówkę, połowę ziemniaków i mięso. Trzeba było
podchodzić z talerzem i dopiero jak dostaliśmy zgodę to
można było oddać talerz. Ogólnie obóz bardzo mi się



podobał”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„ Treningi są luźne, trener też. Chodzimy dużo razy na basen,
do sklepu i na kręgle. Dobre jedzenie, najlepsze zapiekanki,
najgorsza surówka z buraków. Pokoje są dobrze
przystosowane. Trenerzy są mili i nie krzyczą. Łóżka były
bardzo wygodne, było bardzo fajnie, rówieśnicy byli dla siebie
bardzo mili, obsługa też. Najgorzej, jak był bałagan w
pokojach i dyrektor się zdenerwował, to mówił że będą buraki
na obiad, a to było najgorsze, bo nikt buraków nie lubił”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„Obóz był bardzo fajny z najfajniejszymi trenerami. Trenerzy
pozwolili, żeby cisza nocna była o 23.00. Trochę szkoda Kuby,
bo rozwalił kluczami ekran. Śmieszny był dyrektor na
kręglach, bo jak wygrywał, to mówił do trenerów: no co jest
dziewczyny??? Ale jak przegrywał, to już nie. Przegrał z
trenerem Mateuszem, to zemścił się i na obiad dla wszystkich
były buraki. Na szczęście już więcej z dyrektorem w kręgle już
nikt nie wygrał i buraków nie trzeba było jeść. Obóz był
fajniejszy jak w lecie. I fajnych miałem kolegów w pokoju”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

 „Obóz zimowy był fajny. Są tu mili trenerzy. Treningi były
ciężkie. W wolnym czasie chodziliśmy na kręgle i na basen.
Obsługa była sympatyczna. Posiłki były przepyszne. Pokoje
były nowoczesne. Był tam telewizor. Był bardzo duży.
Ogółem obóz był bardzo estetyczny (?). Przeżyłem tu wiele
przygód. Nigdy nie zapomnę tego obozu”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„Moim zdaniem na obozie było ciekawie. Każdy z nas zrobił
ogromny postęp w umiejętnościach.  Są świetne warunki,
super jedzenie, ogromne sektory, i małe grupy. Trenerzy



dawali nam wycisk co potem skutkowało. Mieliśmy najlepszy
sprzęt, np. sztuczny blok. Jeżeli coś się działo, np.
chorowaliśmy, to trenerzy i dyrektor chcieli nas jak
najszybciej wyleczyć. Poza tym, jakby komuś złamała się
ręka, to do Warszawy było tylko 50 km. Mieliśmy dobrą
atmosferę w pokojach. Generalnie obóz był przyjemny i
skuteczny”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„To mój już trzeci obóz z MOSem. Teraz też było fajnie.
Trenerzy najlepsi, chociaż na treningach czasem krzyczeli jak
ktoś nie dawał z siebie wszystkiego. Ale nikt nie obrażał się,
bo to normalne. Było dużo śmiechu i żartów. Zabrakło tylko
opowieści dyrektora o duchach. Ale mówił, że potem się
boimy, a najmłodsi łączą łóżka i śpią razem, a to jest
niezdrowe. W lecie opowieści będą. Na treningach najmocniej
atakował trener Behr. Koledzy mieli gorzej, bo przepaliły im
się żarówki i wypadły drzwi z zawiasów i będą musieli
zapłacić własnych pieniędzy”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„Obóz był bardzo fajny, ponieważ były ciekawe treningi. Nie
podobały mi się rzuty co dwa kroki, bo boli mnie teraz biodro.
Był bardzo ciekawy turniej o Nagrodę Dyrektora Pawła
Wasilewskiego i czułem dużą przyjemność z tego turnieju.
Poznałem się z kolegami z którymi jestem w pokoju i nie
tylko. Były dobre posiłki. Chodziliśmy na basen i kręgle. To
było super. Na początku psuł nam się telewizor i nie mamy
zamka w drzwiach do łazienki. Miałem złamaną deskę w
łóżku”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„Obóz był bardzo fajny, ale ciężki. Jak tak mówiliśmy, to
dyrektor mówił, że ciężka to jest pierwsza randka, a trening to
przyjemność i trenerzy robili swoje. Najgorsze były
komandosy i przewroty za spóźnienia i bałagan w pokojach.



Raz za przegranie w kręgle dyrektor kazał dać na obiad
surówkę z buraków której nikt nie lubił. Już więcej trenerzy nie
wygrali i buraki były tylko raz. A wygrał trener Mateusz, bo
miał najlepszą technikę i najdłuższe ręce. Super były
zapiekanki. Mieliśmy wesołego trenera, z którym mogliśmy
żartować. W lipcu albo sierpniu mamy obóz w Olecku.
Mieliśmy najweselszy pokój i chodziliśmy spać po 23.00.
Fajne były gry play station – fifa 2018”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„Obóz zimowy był dla mnie przyjemny, na treningach widzę
coraz większy postęp, a trenerzy prowadzą mnie w dobrą
stronę. Posiłki były dobre i były duże porcje na obiedzie. Z
atrakcji takich, jak basen czy kręgle, najbardziej podobały mi
się kręgle. Moim zdaniem dzięki temu obozowi, nauczyłem
się wiele i czekam na kolejny taki wyjazd”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„Na obozie podobało mi się podejście trenera. Potrafi być
miły ale też wymagający. Treningi były wszechstronne. Raz
były wysiłkowe, a raz techniczne. W pokoju była miła
atmosfera. Dogadywałem się z kolegami. Podobały mi się
rozgrywki o Nagrodę Dyrektora. Na kręglach dobrze się
bawiłem. Byliśmy codziennie na basenie, gdzie mogliśmy się
zresetować. Poszliśmy także do sklepu, gdzie mogliśmy kupić
coś dobrego. Oczywiście mieliśmy nowoczesny sprzęt.
Trenerzy nam zawsze pomagali”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„Na obozie podobało mi się wiele rzeczy. Jedną z nich było
wygranie Turnieju o Puchar Dyrektora MOS. Śniadania i
kolacje były smaczne. Tak samo jak obiady. Łóżka były
miękkie i wygodne. Treningi były wymagające, ale wiele mnie
nauczyły. Często chodziliśmy na basen. Był czas na zabawę
ale także na regenerację. Bardzo fajny był też czas wolny.
Graliśmy wtedy z kolegami w karty. Chodziliśmy na



kręgielnie, gdzie odbywały się między nami zawody. Ogólnie
obóz był bardzo fajny. Z niecierpliwością czekam na kolejny”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„Obóz zimowy był zdecydowanie fajny. Treningi czasami były
męczące, ale zawsze były pochwały. Obiady i kolacje to
szwedzki stół i były super. Łóżka miękkie i wygodne. Na
koniec były super zawody o Nagrodę Dyrektora MOS ze
słodyczami, bo przez cały obóz nie było słodyczy. Ogólnie
obóz był dobry, będę czekał na następny. Też wspominam
zeszłoroczny obóz. Trener był dla nas wyrozumiały i nie
krzyczał. Dużo się nauczyłem na tym obozie”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„Fajny obóz z atrakcjami. Najfajniejszy trener Damian.
Najlepsze były kręgle i zawody. Dwie coca cole wygrał
dyrektor, jedną trener Mateusz i jeszcze 5 kolegów. Dyrektor
oddał jedną, bo stwierdził, że ma duży cukier i jest za gruby.
Dobre było jedzenie. Była akcja pies, t.zn. że jak zostało
mięso z obiadu, to zbieraliśmy na miskę i dyrektor zanosił dla
psa z budy. Ale trenerzy śmiali się, że dyrektor zjada to po
ciszy nocnej. Dyrektor też się śmiał, nie obrażał się i było
śmiesznie. Tylko niedobre były buraki. Brakowało opowieści o
duchach, ale najmłodsze roczniki potem się bały. Ogólnie
było fajnie, w lecie jedziemy na Mazury”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„Trenerzy byli bardzo mili. Był na koniec zorganizowany fajny
turniej z czekoladami, batonami i słodyczami. Każdy dostał
nagrodę. Posiłki były smaczne. Nie było zamieszania, bo
byliśmy podzieleni na grupy. Według mnie trafił mi się
najlepszy  trener (D.Urbański). Każdego dnia oprócz
treningów był basen, sklep, gry albo kręgle. Szkoda że nie
można było jeść słodyczy. W pokojach było od 2-5 os. Obóz
był ciężki ale jestem z niego zadowolony”.

……………………………………………………………………………



…………………………………………………………………

„Na obozie podobały mi się męczące, ale za to dużo nas
uczące treningi. Każdy posiłek był smaczny. Oprócz
treningów podobały mi się kręgle, na których dobrze się
bawiłem. Dobrą zaletą był też basen, na którym mogliśmy
odpoczywać po treningach. Podobał mi się też turniej
Dyrektora MOS, który graliśmy na koniec obozu. Wadą tego
obozu były usterki w naszym pokoju. W drzwiach od łazienki
nie mieliśmy zamka. Mieliśmy złamaną deskę w jednym z
łóżek. Uważam że ten wyjazd był dobrze zorganizowany i
wszyscy dużo się nauczyliśmy”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„Na obozie MOS Wola podobały mi się różne rzeczy. Byliśmy
wiele razy na basenie, więc mieliśmy dobrą odnowę
biologiczną. Mieliśmy również treningi, na których dużo się
nauczyliśmy. Razem z grupą chodziliśmy na kręgle, gdzie
była super zabawa. Był też turniej FIFY na PS4. Posiłki były
bardzo smaczne, ponieważ mieliśmy dużo jedzenia do
wyboru. Podobało mi się, że mogliśmy być w pokojach z
osobami, takimi jak chcemy”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………

„Obóz bardzo mi się podobał, z powodu na dobrze
zorganizowany czas i dobrą zabawę. Treningi były bardzo
dobrze zorganizowane i ciekawe. Pozostałe atrakcje, czyli
basen i kręgielnia były bardzo dobrą odskocznią od
treningów. Podczas turnieju w kręgle zwycięzcy otrzymywali
nagrody. Na koniec obozu odbył się Turniej o Nagrodę
Dyrektora MOS. Składy były losowane przez kapitanów i
walczyły o wygraną. Posiłki podczas wyjazdu były bardzo
smaczne. Trenerzy pilnowali żeby dużo jeść. Nie podobało mi
się, że były zbyt krótkie przerwy, między atrakcjami. Ogólnie
obóz super”.

……………………………………………………………………………
…………………………………………………………………



„Na obozie podobało mi się prawie wszystko. Moim zdaniem
posiłki powinny być mniejsze. Trenerzy są doświadczeni, a
treningi dopracowane. Pokoje są tak zrobione, żeby
zapewniły wszelkie udogodnienia. Podobał mi się też basen i
kręgielnia. Podobały mi się też łóżka, bo były wygodne.
Obrazy na ścianach też mi się podobały. Polubiłem również
to, że nie trzeba było kupować wody. Czekam z
niecierpliwością na kolejny obóz”.

 

Pod spodem zamieszczamy link do fotorelacji z ostatnich dni
zgrupowania:

https://www.facebook.com/moswola/photos/pcb.2258018604
257022/2258006880924861/?type=3&theater
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